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 Tid Tisdagen den 26 oktober kl. 17:30 – 17:47 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 1 november 2021 av §§ 1-10, 12, 17, 

18, 20, 21  

Omedelbar justering tisdagen den 26 oktober 2021 av 

§§ 11, 13, 14, 15, 16, 19 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

Bo Sundin (M) 

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L) §§ 1-18, 20, 21 

Minna Thullberg (MP)  

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Alexander Ojanne (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Camilla Bergman (L) för Hanna Wistrand (L) § 19 

 

Ersättare:  

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Camilla Bergman (L)  

Joel Forsberg (MP)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Nahman Hanna (S) 

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), avdelningschef Carina 

Braun, ekonomichef Susanne Olsson, enhetschef Sophie 

Dahlberg, personalföreträdare Linda Runcrantz, nämndsekreterare 

Marie Norrberg. 
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§ 8 
Ny ishall på Mälarhöjdens IP, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2515 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt Ny ishall på Mälarhöjdens IP som underlag för 
ett kommande inriktningsbeslut, till en utredningsutgift 
upp till 6 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 5 oktober 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordförande Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Under förra mandatperioden fattade vi ett inriktningsbeslut om 
att bygga nya ishallar på Sätra IP. En viktig faktor i projektet var 
att säkerställa att de idrottsföreningar som nyttjar istiderna i den 
befintliga ishallen i Sätra kunde evakueras till dess byggnationen 
av den större nya hallen var klar. I den ursprungliga tidplanen 
skulle den enklare träningshallen stå färdig 2018 och den större 
ishallen stå klar 2019.  
 
I början av den här mandatperioden pausades projektet och i ett 
ärende till idrottsnämnden i juni presenterades ett 
samverkansavtal där utvecklingen av ishallarna i området ska 
ske genom en OPS-lösning där en extern aktör ska bygga den 
nya ishallen vid Sätra IP, en ny skola och en multihall vid 
Vårbergs IP som sedan staden ska hyra. En lösning som 
kommer att innebära kraftigt ökade kostnader för staden över tid 
och en försening av projektet på flera år. 
 
Den mindre ishallen som är tänkt att användas som 
evakueringshall, som föreliggande ärende handlar om, kommer 
nu istället byggas på Mälarhöjdens IP i egen regi. Om allt går 
enligt plan förväntas den stå färdig under senare delen 2023. 
Däremot finns det en stor risk, som förvaltningen också lyfter i 
sitt utlåtande, att den planerade evakueringshallen kommer att 
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stå klar långt efter det att den befintliga ishallen i Sätra behöver 
evakueras. Med tanke på den stora bristen på ishallar i staden 
skulle det vara ett hårt slag för idrottsföreningarna att Sätra ishall 
tas ur bruk innan en evakueringshall finns tillgänglig. I praktiken 
innebär det att de behöver ställa in all verksamhet till dess att 
den nya hallen är klar vilket handlar om mer än ett års tid. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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